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  SAOPŠTENJE
    Savez bačkih Bunjevaca o temi na predstojećoj sednici gradske
skupštine
    

  

   Na sednici Skupštine grada Subotice zakazanoj za 9. Februar 2012. godine, na dnevnom
redu je predlog za formiranje Anketnog odbora za pozorište, a u režiji Demokratske stranke.

  

Formiranje Anketnog odbora je novo licemerje Demokratske stranke u Subotici sračunato da
predizbornim manipulacijama skrene pažnju javnosti sa sopstvene odgovornosti.

  

   Sednicom skupštine grada kada je usvojen plan za rušenje pozorišta, predsedavao je Saša
Vučinić
. Ignorisao je hiljade potpisa građana, apele stručnjaka i argumente pojedinih odbornika da se
odluka ne donosi ili da se bar raspiše referendum i da građani kažu šta o tome misle. 
Ljubica Kiselički
je za govornicom istakla da Demokratska stranka preuzima tu odgovornost za, kako je iznela,
velika dela i viziju budućnosti.

  

   O kriminalu i korupciji vezano za pozorište, počev od otuđenja poslovnih prostora pa nadalje,
sve se zna i sve je opisano i u nalazima zvaničnih institucija poput Uprave za borbu protiv
organizovanog kriminala. Podnošene su i brojne krivične prijave protiv lica koja su imala poziciju
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odlučivanja. Ništa nije procesuirano, nego je suprotno tom sve zataškavano. Ista lica za koja se
može sumnjati da su odgovorna za nastalo stanje, i danas su u tom poslu. O tome čelnici
Demokratske stranke u Subotici sve znaju.

      

Sada nam putem svojih satelita u Skupštini grada podmeću novu zabavu u vidu Anketnog
odbora, kako bi u predizbornoj kampanji sprečili da se govori o njihovoj odgovornosti za
kapitalne promašaje u gradu.

  

   Umesto tačke dnevnog reda o formiranju opet neke komisije, tražimo da demokrate odmah
smene Jožefa Kasu sa mesta predsednika Upravnog odbora pozorišta, kao prvi korak u
raščišćavanju odnosa i imenovanja krivaca za ovo što imamo danas.
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